
 

 

Styrelseprotokoll 1 säsong 2022-23 

Konstituerande möte 2022-09-28 

Närvarande: Mats Berggren, Stefan Carlsson, Annelie Kempe, Carl-Johan Timén,Maria Thorsell 
Ingalill Hafström. 

Förhinder att närvara: Lena Sumedrea, Sajma Komarica Rylander, Tore Wilhelmsson 

 

§ 1  Inledning 

Ordförande Mats Berggren förklarade mötet öppnat. Ordförande konstaterar att det finns 

utrymme för fler aktiva representanter i styrelsen eller i nybildade arbetsgrupper. Det hör 

ihop med hur vi vill och kommer att arbeta framöver för en tydligare organisation och 

mer löpande aktiviteter och drift vid sidan om styrelsemötena. Styrelsen behöver fördela 

ansvar utåt på fler aktiva i arbetsgrupper. 

 

§ 2  Styrelsens Val av firmatecknare samt dispositionsrätt hos Swedbank 

m.m. 

 Till firmatecknare kvarstår Mats Berggren och Carl-Johan Timén tillsammans 

eller var och en för sig. 

 Att företräda föreningen hos Swedbank utses. 

 Ny blir Paulin Magnusson 920507- 3068 som ersätter Ida Nilsson som 

tidigare varit föreningens kontakt på Idrottsservice Småland. Mats Berggren 

och Carl-Johan Timén kvarstår som föreningens kontakter mot Swedbank. 

              CJT skickar in dokument för uppdatering till Swedbank. 

 Vidare så har sedan tidigare Ingvar Höglund och Lars Erik Norlin tillgång till 

att följa föreningens konton på Swedbank 

 Paulin Magnusson företräder också föreningens mot skatteverket och 

Collectum. 

 

    



§ 3 Fastställande av budget 2022/2023 

 Styrelsen fastställer budget för kommande verksamhetsår.  

Underlaget till säsongens budget har tagits fram från föregående verksamhetsår. 

Verksamheten har vuxit och då har också budgeten behövts anpassas. Förbehåll finns 

ändå till utrymme för nödvändiga förändringar och uppräkningar då vissa svårigheter 

framkommit som att beräkna, bl.a. el-kostnader för stugan.  

Styrelsen beslutar att följa utvecklingen och budgeten mycket noggrant under 

verksamhetsåret. 

 

§ 4 Beslut om sammanträdestider för styrelse, AU, ekonomiutskott 

 Styrelsen träffas i Cyrusstugan kl 18.00 
 2022: 18 okt, 22 nov, 13 dec.  

2023: Mötesdagar 2023 kommer att fastslås senare 
 
 Årsmöte 2023 
 13 sep, kl. 18.00 i Cyrusstugan 
 
 AU 
 2022: 8 nov – tillsammans med valberedningen 
 2023: datum fastställs senare 
 Tid och plats bestäms efter hand. 
 
 Ekonomiutskott 
 Möten planeras tillsammans med Smålandsisdrottsservice 
 

§ 5 Arbetsgivaransvar 

 Ordförande i föreningen har arbetsgivaransvar för anställd personal. 
 

§ 6 Beslut om träningsavgifter handbollen 

 En ändring för att träningsavgiften höjs för de yngsta från 800:- till 900:- för en 
säsong. I övrigt oförändrat från föregående år. 

 (Årsmötet beslutade om oförändrade medlemsavgifter) 
 

§ 7 Ny organisation med arbetsgrupper 

           Ingalill går igenom det förslag till förändring av arbetssätt och organisation som var 

föremål för en dialog under årsmötet och som nu ska börja sjösättas. (se bilaga 1.) 

 Det innebär att vi har ett tydliggörande och en fördelning av ansvar i styrelsen. 

 Maria och Anneli vill arbeta tillsammans, vilket inte möter några hinder. 



          Med det nya arbetssättet är det tänkt att styrelsemötena ska fungera mer som 

avstämningar och informationsutbyte och rapportering från arbetsgrupperna som 

på egen hand agerar mellan alla möten. 

 Arbetsgrupperna behöver fyllas på med fler personer som aktivt hjälps åt med drift. 

De kan med fördel rekryteras bland föräldrar eller andra ledare. 

 Vi konstaterar att Mats haft många uppdrag under de senaste säsongerna och tagit 

ett sort ansvar för alla möjliga driftsfrågor och därför behöver medverka vid 

uppstarten av flera arbetsgrupper.  

 Arbetet med att finna nya arbetssätt som är lite mer flexibla och anpassade utifrån 

både individer, men också det samhälle vi idag lever i med tillgång till digitala 

mötesplatser ska innebära effektivare och smartare sätt att driva föreningsarbete. 

 Styrelsen kommer ha fokus på organisationsförändring med en fördelning av 

arbetsuppgifter och ansvar. Det kommer att följas och utvärderas kontinuerligt. 
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Ingalill Hafström sekreterare  Mats Berggren ordförande 
 

 


